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«Ժամանակակից Եվրասիա» գիտական պարբերականի այս հատորն 
ընդգրկում է Մերձավոր Արևելքին, և Հարավային Կովկասին առնչվող 
ուսումնասիրություններ: Հոդվածների հեղինակների ուշադրության 
կենտրոնում են Եգիպտոսի ներքաղաքական գործընթացները, Սաուդ-
յան Արաբիայի արտաքին քաղաքականության և Իրանի տարածաշրջա-
նային քաղաքականության հիմնախնդիրները, ինչպես նաև ղարա-
բաղյան հակամարտության համատեքստում միջազգային փորձի տեղայ-
նացման հնարավորության հարցը: Պարբերականը նախատեսված է 
պատմաբանների, քաղաքագետների, փորձագետների, դիվանագետնե-
րի, ուսանողների, ինչպես նաև եվրասիական տարածաշրջանով հետա-
քրքրվող լայն շրջանների համար:  
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The current issue of the “Contemporary Eurasia” V (1) is devoted to the key 
political developments and processes in the Middle East and South 
Caucasus. The Volume contains articles dealing with some aspects of the 
internal political transformations in Egypt, foreign political issues of Saudi 
Arabia, Iran's regional policy and the issue of the localization of the 
international experience of conflict settlement in the context of Karabakh 
problem. The publication may be of interest for political scientists, experts 
and students and for a wide range of readers interested in the Eurasian 
region. 
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Выпуск V (1) периодического сборника “Современная Евразия” 
посвящен актуальным событиям Ближневосточного региона и Южного 
Кавказа. Включенные в сборник статьи рассматривают вопросы внут-
риполитических трансформаций в Египте, внешнеполитической страте-
гии Саудовской Аравии, некоторые аспекты региональной политики 
Ирана, а так же вопрос локализации международного опыта урегулиро-
вания конфликтов в контексте Карабахского конфликта.  
Выпуск предназначен для историков, политологов, дипломатов, экспер-
тов, студентов, а также для широкого круга читателей интересующихся 
Евразийским регионом. 
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